
Městská část Praha 6  

Úřad městské části  

 

 

 

Úřad městské části Praha 6 

Čs. armády 23 

160 52 Praha 6 

T: 220 189 111 

podatelna@praha6.cz 

www.praha6.cz 

IČ: 00063703 

DIČ: CZ00063703 

Datová schránka: bmzbv7c 

 

Zápis 6 

1 

 

Zápis z jednání Komise pro dopravu a bezpečnost 
 

Termín konání:    11. 06. 2024 od 15.00 hod. 

Přítomni:  Šuvarina Vladimír, Matas Jan, Prouza Jaromír, Fiala Pavel,  

Novák Lukáš, Strach Josef 

Omluveni:   Vlach Miloš, Pavlíček Josef, Schnappel Vladimír 

Hosté:    Ondřej Matěj Hrubeš 
 
 
PROGRAM: 

1) Schválení zápisu z minulého jednání 

2) Schválení programu jednání 

3) Řešení tranzitní dopravy ve Vokovicích 

4) Prostupy do Stromovky 

5) Různé 

 
Předseda komise přivítal přítomné členy a hosty a v 15.00 hod. zahájil jednání.  

 
1/ Schválení zápisu z minulého jednání  

K zaslanému a ověřenému zápisu nebyla vznesena žádná připomínka.  

hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 0 
 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila ověřený zápis z 5. jednání. 

 

2/ Schválení programu 6. jednání KDB 

K návrhu programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 

hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 0 
 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila navržený program 6. jednání. 

 

3/ Řešení tranzitní dopravy ve Vokovicích  

Radní Ondřej Matěj Hrubeš informoval členy komise o proběhlém setkání s občany Vokovic k tématu 

nadlimitní dopravy a tvořících se kolon v této lokalitě. Představil řešené problémy a informoval o výsledku 

informativního hlasování, které proběhlo k návrhům opatření, jejichž cílem je ulevit místním od nadměrné 

tranzitní dopravy: 

a) zjednosměrnění ulice K Červenému vrchu od ulice Vokovická směrem k ulici V Nových Vokovicích. 

K tomuto opatření se přítomní obyvatelé vyjádřili cca z 80 % odmítavě.  

b) zjednosměrnění ulice Na Krutci ve směru z Vokovic na Jenerálku. Toto opatření je již dlouhodobě 

řešeno a mělo u přítomných občanů 100% podporu. 
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K tomuto tématu byla otevřena diskuze s následujícím návrhem usnesení: 

„Komise pro dopravu a bezpečnost doporučuje Odboru dopravy a životního prostředí MČ Praha 6 

směřovat k zavedení jednosměrnosti ulice Na Krutci ve směru z Vokovic k ulici Horoměřická. 

 
hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 0 

 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila navržené usnesení. 
 

4/ Prostupy do Stromovky 

Předseda komise Vladimír Šuvarina informoval členy komise, že Odbor dopravy a životního prostředí poptal 

nabídky na studii mapující prostupnost cest do Stromovky a představil návrhy řešení.  

K danému tématu byla otevřena diskuze s následujícím návrhem usnesení: 

„Komise pro dopravu a bezpečnost doporučuje Odboru dopravy a životního prostředí MČ Praha 6 

pokračovat v projektu studie mapující prostupnost cest do Stromovky s předloženou nabídkou“. 

 
hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 0 

 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila navržené usnesení. 
 

5/ Různé 

 

a) Poděkování firmě Akton za revitalizaci okolí průchodu u památníku národního písemnictví a cesty 

od Bubenečského nádraží do Stromovky. 

b) Informace o svolaném jednání Komise-pracovní skupiny Besip 27. 06. 2024 od 14.00 hod.  

c) Otočení jednosměrnosti ulice Pelleova v úseku R. Reagana – Pod Kaštany. Bude řešeno na Komisi-

pracovní skupině Besip. Stavební úprava křižovatky je již projektována v rámci projektů Besip. 

d) Povolenky do míst se zákazem vjezdu bez povolení MČ Praha 6 – sjednocení, návrh zavést QR kódy 

pro ověření platnosti povolenky, vyřešení ochranné známy RZ a způsobu evidence. 

 K tomuto tématu byla otevřena diskuze s následujícím návrhem usnesení: 

 „Komise pro dopravu a bezpečnost doporučuje zavedení ochranného prvku formou QR kódu na 

 povolenky vystavované MČ Praha 6“. 

hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 0 
 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila navržené usnesení. 

 

Předseda komise poděkoval přítomným členům za účast a v 16.10 hod. jednání ukončil. 

 
 
 
 
 
Ověřil: Vladimír Šuvarina 

Zapsala: Jitka Bačkovská 


